

**Verslag**  
**BO 18/08/2020 om 09u00**  
**Microsoft Teams**

Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghe, Luc Weemaes, Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Roel Soors

Verontschuldigd:

Agenda:

1. Verwelkoming en opening van de vergadering  
De voorzitter heet iedereen welkom op deze online vergadering.
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging
  - Aanvaarden verslag dd 23/06/2020  
Het verslag werd goedgekeurd
3. Financieel:
  - Begroting 2021  
De leden van het BO ontvingen de begroting bij de uitnodiging. Er werd rekening gehouden met verminderde afdrachten in 2021. Ook de inkomsten van de lidmaatschappen werden bijgestuurd. Verminderende subsidies door het wegvallen van de fusie-incentive. We hebben proberen te streven naar een begroting in evenwicht. We zullen er alles aan moeten doen om dit te kunnen realiseren. Zowel besparen als onze inkomsten vergroten.  
Op 07/09 zal er een vergadering plaatsvinden met personeel en BO in Sint-Niklaas. De vergadering start om 10u. Aanpassingen aan reglementen kunnen dan ook duiding krijgen.
4. Wandelclubs
  - Kalender – sabbatjaar: De kalenderverantwoordelijke nam contact met alle clubs die geen tochten organiseren. Sommigen organiseren al jaren geen tochten deze zouden wandelgroep kunnen worden in de toekomst.  
De Kadodders vragen datumbehoud voor twee van hun tochten die ze in 2021 niet organiseren en dit voor 2022. Dit wordt eenmalig toegestaan enkel voor deze twee data.  
Drie clubs, Beerke Beerse, Bosstappers Jabeke, Everbeekse Wandeltochten hebben een sabbatjaar in 2021.
  - Rudi Devriendt werd peter van de Beachbikers
  - Chatons Ronse nemen ontslag,
5. Beleidsplan:
  - Voorstel om in september af te stempelen op de permanente parcours en tochten zonder horeca te laten doorgaan vanaf 1/10.  
We zouden graag perspectief bieden. Het voorstel is dat ze eenmaal mogen scannen op een aangeboden vast parcours en dit op een zelf gekozen datum. Hier mag er dan

afgestempeld worden, ook de limetid edition. IVV is niet mogelijk op deze permanente parcours. Het scannen moet mogelijk zijn via een Excelfile. Deze moet dan aangeleverd worden en naderhand teruggezonden worden voor de uitslag. Hierop zal gefactureerd worden. Alles moet in openlucht plaatsvinden en geen horeca. Er zal een soort pop-up kalender gemaakt worden die online geplaatst zal worden. De uitslagen worden niet gepubliceerd. De club moet de CERM invullen en goedkeuring krijgen van de gemeente. Dit principe enkel voor de maand september/oktober.

Vanaf oktober ook wandelingen laten doorgaan op de vaste datum van clubs die in de kalender staan + eventueel bijkomende tochten maar dit zonder horeca en rustposten, nergens tafels en stoelen. Dus enkel inschrijven en toiletten beschikbaar stellen bij de inschrijvingen. Werken met glijtijden, de lange afstanden tussen 07.00 – 8.00, 08.00 – 09.00 de 20km

Cashless betalen aanmoedigen, Payconiq.

Het BO gaat akkoord met deze aanpak.

- Toelichting bij het voorstel voor verlengd lidmaatschap vanaf 1/7/2020 tot en met 31/12/2021.  
De eerste maanden werden er gewoon aan toegevoegd. Gewoon vervroegd inschrijven van leden vanaf 01/07. Je betaalt nu lidgeld en je bent lid tot het einde van het jaar 2021.
- Stand van zaken organisaties wandeltochten  
Na 01/09 aanvaarden we geen annulaties meer van pubs. Vanaf 01/09 is de kalender definitief.
- Beleidsplan: keuze zachte indicatoren  
Voorstel werken rond zachte indicatoren
- Goedkeuring beleidsplan  
Iedereen heeft dit ontvangen bij de uitnodiging. Wordt goedgekeurd door het BO. Laten goedkeuren op de AV op 03/10.
- Verslag eerste vergadering werkgroep Terugkomdag  
De AV is veelal een blauwdruk van de regionale vergaderingen.  
Het eerste voorstel is om deze regionale vergaderingen terug te brengen naar 3 locaties. De nieuwjaarsvieringen zouden regionaal blijven. Hier kunnen clubs gevierd worden voor x aantal jaren bestaan. Dus centraliseren en niet meer op de recepties van de clubs.  
In het voorjaar enkel een AV. Geen regionale vergaderingen meer in het voorjaar. In het najaar 1 grote vergadering met alle clubs, academisch gedeelte en daarna workshops, ..., daarna een praatcafé. Om de twee jaar een uitzonderlijke AV voor de verkiezingen.

De werkgroep kwam nog maar eenmaal samen. Dit is maar een voorstel en moet nog goed doordacht worden, dit zal zeker niet voor 2021 zijn.

- Verslag overleg tussen Lieven en nieuwe directeur Vayamundo (in dienst als directeur vanaf 1/1/2021)  
Lieven heeft een gesprek gehad met Koen, de nieuwe directeur vanaf 01/09. Vayamundo wordt momenteel ook geconfronteerd met moeilijkheden door Corona. Kan er in 2021 gestart worden met Walkon? Moeten we nog fysiek aanwezig zijn of enkel op de opening en de sluiting? Dit wordt tijdens een volgende vergadering besproken. De wandelclassics en vibes worden niet meer georganiseerd onder vleugels van WSVL maar is een organisatie van Vayamundo.
- Stand van zaken app  
Lieven belt hem deze week nog voor een stand van zaken en verdere afspraken.
- Idee Stefaan voor Westfront-Trail met 5 participerende clubs.  
Dit is een uitgetraind parcours van +/- 75km. Er liggen 5 clubs op dit traject. Deze clubs werden gecontacteerd om te polsen of er interesse is om hier een langeafstandsorganisatie van te maken. Voorstel enkel voor leden van WSVL. Dit moet nog verder uitgewerkt worden en definitief voorstel moet nog goedgekeurd worden. Ten vroegste in 2022.

## 6. Ingebrachte punten

- Goedkeuring agenda regionale vergaderingen + afspraken  
De agenda van de regionale vergaderingen werd overlopen, aangepast en goedgekeurd.
- Wat met de AV op 03/10?  
Dit valt te organiseren in de grote zaal in Sint-Niklaas. Carpoolen is gezien de omstandigheden niet mogelijk. De locatie is goed bereikbaar met het openbaar vervoer, 100m van de locatie. WSVL zal enkel treintickets vergoeden en geen kilometers. Kan dit gecoördineerd worden vanuit de RB, combitickets.
- Goedkeuring Statuten, IR, AR, SR en procedureboek
  - ◆ De Statuten werden aangepast naar de nieuwe vzw wetgeving en wandelgroepen werden hierin opgenomen. De Statuten werden goedgekeurd.
  - ◆ Het procedureboek: De regioteams werden hieraan toegevoegd. De procedure voor de verkiezing van het federatielid werden eraan toegevoegd.  
Boekhouder(ster) 3x aanpassen in Artikel 11. goedgekeurd
  - ◆ Sportreglement werd goedgekeurd.
  - ◆ IR: werd goedgekeurd

- Varia:
  - ◆ afhaling gadgets op de secretariaten. Niet mogelijk logistiek. De bedoeling was om volk naar de evenementen te krijgen. We moeten de clubs gerust stellen dat er zeker mogelijkheden zijn om deze af te halen op termijn.
  - ◆ Nog toevoegen aan agenda regiovergaderingen, 2 clubs administratief niet in orde. Leden staan nog niet op betaald. Jos neemt contact op met de Watertrappers. Luc volgt de Lochttingterters op. Hebben ze wel betaald?
  - ◆ Stefaan zal de demoles facebook geven.
  - ◆ Stefaan vervangt Hans in het regioteam promotie.
  - ◆ 26/08 is er overleg met de Nekkerhal.
  - ◆ Ivv-congres gaat niet door
  - ◆ BVV-vergadering op za 05/09 Belgrade
  - ◆ We hebben arts gevonden die deel wil uitmaken van de GES-commissie.
  - ◆ 15/09 fysieke vergadering BO